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Q.1 What challenges do people encounter in their daily lives, and do you
propose finding solutions for them in the UAE Hackathon?

Total responses 5

Total skipped 0

1. Health problems and diseases like diabetes, blood pressure, vitamins deficiency, etc. Climate
change problems. Enhancing government services. Roads and cars accidents. Many more issues can
be added.

أقترح التركيز عل: أهم الطموحات / أهم التحديات وليس فقط عل التحديات. برأي: من أهم الطموحات: 1) تطوير الخدمات .2
ء لحظكل ش ء دوري الومية من أي شنقل المؤسسات الح (الاستباقية اللحظية 2 (From Periodic to Real-Time) 3)
وبرأي من أهم التحديات: 1) التنقل السلس والمستدام ecrime التركيز عل حلول للجرائم الاقتصادية عبر الانترنت
MicroMobility 2) للتقنيات المزعزعه مثل الأمن السيبران Metaverse و Digital Twins و Generative ai & LLMs،
الارتقاء بقطاع التعليم الاساس والعال من خلال توظيف التقنيات المزعزعة (3

إيجاد وظائف مناسبة للتخصصات المتنوعة .3

4. Not sure yet, just moved to the UAE.

5. Services

Q.2 Do you want to propose ideas concerning the organization of the
Hackathon and the award ceremony?

Total responses 5

Total skipped 0

1. I propose adding more winning categories to have more more winners and the prize can be
reduced for that purpose.

2. م، أقترح: 1) إضافة جلسات بمسمالسلام علي Co-Creation Sessions ون هادفة لرصد أهم الطموحات والتحدياتت
للجوائز Best Micro-Business of the Year و Best Micro-Business Idea لل سنة 2) أقترح ايضا إضافة فئة

لا .3

4. I would love to participate in the next Hackathons, etc. I think I have skills that could be used for
the better!
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5. new technologies

Q.3 Do you think we should continue organizing the UAE Hackathon
annually?*

Total responses 5

Total skipped 0

Yes 100 %

Q.4 In your view, what are the positive key results that the UAE
Hackathon should prioritize?

Total responses 5

Total skipped 0

Spreading awareness about the importance of technology in our life.

اي انعاس الاثر القابل للقياس (Value Driven) يجب ان يركز الهاكاثون عل خلق القيمة المضافة والفوائد المرجوة المحددة
City as a Platform / The Future of / ف مامن محددة مثل: الأفراد/ العمليات / التقنيات / الموارد / الاقتصاد الدائري
Work / الخ
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تطبيق الأفار المقترحة للتحديات الت طرحت

Tangible results

awarding


